
20 Pièces

360 m²

Réf. MZIGO3292

1 790 000 €

Fontaine-de-Vaucluse
Maison à vendre (84800)
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A  proximité  de  l'Isle-sur-la-Sorgue,  dans  le  charmant  village  de

Fontaine-de-Vaucluse, superbe bergerie de 290 m2 datant de 1802 et

rénovée  en  2015  implantée  sur  un  terrain  de  3000  m2  environ.  Une

maison  d'amis  de  70  m2,  un  atelier  et  un  abri  de  jardin  complètent

l'ensemble.Exposée  sud,  abritée  par  les  majestueux  Monts  de

Vaucluse,  la  bastide  est  divisée  en  cinq  parties  indépendantes

composées  de  chambres,  salles  de  bains  et  espaces  de  vie

autonomes. Une pièce dédiée à l'accueil avec patio permet de parfaire

ce  lieu  adapté  à  la  réception  ou  à  une  activité  professionnelle  de

tourisme. La ...

Near L'Isle-sur-la-Sorgue, in the charming village of Fontaine-de-Vaucluse, superb

bastide of 290 m2 dating from 1802 and renovated in 2015, set on a plot of land

of  about  3000m2.  A  guest  house  of  70  m2,  a  workshop  and  a  garden  shed

complete the ensemble.South facing, sheltered by the majestic Monts de Vaucluse,

the  bastide  is  divided  into  five  independent  parts  composed  of  bedrooms,

bathrooms and independent living spaces. A reception room with a patio completes

this  place,  which  is  suitable  for  receptions  or  professional  tourism  activities.  The

guest house or caretaker's house is composed ...
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